
	


在 读 证 明
兹证明李小强，男，生于1989年12月11日。该生于2007年9月经全国高等院校入学考试录取进入我校学习，学制4年；现为我校矿业工程学院采矿工程专业本科四年级学生，学号09070000。若按时修满学校规定相应学分并达到中国矿业大学毕业条件和学位授予条件，将于2011年7月毕业并获得相应学士学位。特此证明。
学院审核人签字： 
中国矿业大学矿业工程学院                         中国矿业大学教务部
20  年  月  日
                                   20  年  月  日
Registration Certificate of China University of Mining & Technology

This is to certify that student LI Xiaoqiang, male, born on May 17,1990，passed the National College Entrance Examination and was enrolled into China University of Mining & Technology (CUMT) in September, 2007 as a fulltime undergraduate student with a four-year length of schooling. Now, he is in his fourth year study and majors in Mining Technology in the School of Mining Engineering, CUMT. His Student Registration Number is 09070000. 

If he/she obtains all the required credits and satisfies CUMT’s requirements for undergraduate graduation and degree conferring, he/she will graduate in July 2011 with bachelor degree.
College Checker (Signature): 

School of Mining Technology                  Office of Teaching Administration (Seal):

China University of Mining & Technology        China University of Mining & Technology
03/ 02/ 2010   (dd/mm/yyyy)                  03/ 02/ 2010   (dd/mm/yyyy)
